
Gruppeleder beretning. 

Det har været et år i forandringernes tegn. Kort efter general forsamlingen valgte Britt at holde 

som gruppe leder. Derfor overtog jeg hele gruppeleder ansvaret. Derfor er der sket nogle 

ændringer. Godt hjulpet af lederne og bestyrelsen er vi kommet godt videre. Lederne har taget 

flere arbejds opgaver, og det har fået det hele til at glide bedre.  

Efter at Irene valgte at holde som bestyrelses formand, valgte Pia at træde til.  Alt i alt har det gjort 

at vi har lavet nogle om rokeringer. Efter Maria også valgte at holde som leder, da hun ikke 

længere har børn som er spejdere. For at få det hele til at hænge sammen har lederene støttet 

hinanden. Så Kristian kommer fast og hjælper Mads om torsdagen. Desuden er Rasmus og David 

startet som ledere desuden hjælper Signe og Matilde også til. Om onsdagen er Nisse, Chade, 

Kristian og jeg selv der. Lederne er rigtig gode til at melde ud når der er brug for ekstra hjælp, og 

de er rigtig gode til at hjælpe når der er behov. Så selv om vi godt kunne bruge flere ledere, klarer 

lederne arbejdet rigtig godt. 

På trods af at lederne har haft et meget travlt år, har spejderne alligevel været på ture: 

Mus turen.  

Pinse turen. 

Sejltur med Klitta 

Divi træf på Assenbæk Mølle.  

Vinter heike i Vejle. 

Trops weekend på Kulsø. 

Desuden er der nogen af lederne der også hjælper til på korpsets og divisionenes kurser. Jeg selv 

blev sammen med min far inviteret til Stavanger for at afholde kurser for de norske spejderkorps, 

på deres lands lejr. 

Vi forventer at der kommer lidt flere tilbud om weekend ture for juniorer og trops spejderene i det 

kommende år. Vi vil kraftigt opfordre vores trops spejdere til at tage på patrulje leder kurser. Vi 

forventer samme aktivitets niveau for mini mikroerne i det kommende år. Gruppe vil også 

fremadrettet støtte op om divisionens arrangementer.  

Fremad rettet vil jeg prøve at få flere ledere til at deltage i kurser. Så vi kan få endnu dygtigere 

ledere i gruppen.   

 

 


